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ynı kap 
ynı yemek 

Anadolu Üniversitesi Yemekhanesi'nde öğretim 
elemanları, öğrenciler, memurlar ve işçiler aynı kazanda 
pişen yemeği kendi gelir gruplarına göre farklı fiyatlarla 
yiyorlar. 

AJe:rURUŞ 

A
nadolu Üniversitesi 
öğreııcileri ve çalı
şaıılan aynı kazanda 

pişen yemekten gelirleri
ııe göre diızcnlenen ııy
gıııı fiyatla yararlanma 
olanağına sahipler. 

Yemekhane Koıııisyoıı 
Başkanı Yrcl. Doç. Dr. Fer
mani Mm~ş. Yemekhane
ek lı<Tgüıı eı ycıııcğiııiıı 
verildiğini ve aynı kazan
da pişcıı yemekteu hem 
iiğınKilniu lıem de öğre
tim ckmanlarıııın yarar-

!andığını, yemek a}Tlllll 
yapılmadığmı söyledi. 

Personel sayıs111ın az ol
ması nedeniyle geçmişte 
kalite sonınıı yaşadıkları
nı cloğnılayan Maviş, ye
mekhaneye alınan ek per
soııelle bıı sonımı aşukla

nnı belirtti. 
Ycıııeklıane tıırnikelc

rinclcki sıra 80rıınuna iliş
kin olarak Ma,'İş, "Rektör 
yaıdııııcılanııın kuyruğa 
girip, yclllck aldığı bir diı
zeıı içinde herkes aynı sa
atlerde yemek yemek isti
yorsa kuyrukta bcklernc-

ııin doğal karşılanması ge
rekir" dedi. 
Maviş, ekonomik ne

denlerle yemek fişi alama
yacak clıınınıda olan 32G 
öğrenciye yemek fi i veril
diğini vıırgıılayarak, yardı
ma ihtiyaç duyan öğrenci
lere de yemek fişi verebi
leceklerini bildirdi. 

Yemekhane Komisyon 
Ba kaııı Yrd. Doç. Dr. Fer
mani Ma,'İş, öğrenci ye
mek fıyatlaııııa yapılaıı 
zanmıııı keyfi olmadığını 
belirterek, i"ığıenci yemek-

Anadolu Üniversitesi'nde öğrenciler üç kap yemeği 100 bin TL'ye yiyebiliyorlar. 
haııesindc geçtiğimiz haf
ta birıakım olaylara sebe
biyet veren ve yerel basın
da yankı bıılaıı yemek 
zamııııyla ilgili olarak, 
"Enl1asyonıın yüzde 
lOO'lerclc olclıığu ülke
mizde, bir tas çorba 100 
bin, bir simit 25 bin, bir 
bardak çay :\O bin ve öğ
rencileıi miziıı çok bü}fık 
bir bölümünün içtiği siga
ra 200 bin Lira. Giııılük 

100 bin lirayı imlan YC ıu, 
çeşit suıııılaıı yemekte [i
yat cliizenlcıııesi yapmak 
bir zonınlıılııktu. Bıı fiyat 
düzenlemesi, yedi aylık 
öğretim siırcsi boyımca 

geçerli olacak" eledi. 

Öğrencilerin daha ıını
za yemek yiycbilıııc-kri 
içiıı Rektörliığiin çalı·
tığım belirten Mmiş, öğ
rencinin gı-mliik 100 biıı 

lıı ,t)a yediği yemeğe 
iınivnsiteııiıı 150 bin lira 
eklediğini açıkladı. 

Günde 6500 kişiye lıiz
ınet verilen yemcklıaııe
cle, ayı11 giın sunulan _ye
meği, Mustafa Kcıııal Ilk
öğretiııı Okulu öğrencile
ri, ayda 3 milyon, araştır
ma görevlileri 5 milyon 60 
bin, profesörler, G milyon 
600 bin lira'ya }'İyorlar. 

İ kinci Öğretim, sorunlar yumağı 
Egitiınini akşam gerçekleştiren İİBF'nin ikinci öğretim 
öğrencilerinin ders saatlerinin düzenlenmesi, tuvalet ile kan
tinin kirliliği ve sınav sistemi gibi sorunları var. 

Sonınl~a yönetimden çözüm bekleyen öğrencilere yanıt 
veren IIBF Dekanı Prof. Dr. Yılmaz Benligiray mevcut 
öğrenci sayısına binanın yetersiz kaldığını belirtti. 

• İBF'dc-ki ikinci öğretim öğ-

I ıencileri sorunları için yeııi 
. )'Öııctimdeıı çöziını bekliyor. 
ikinci öğretim öğrencileri ile 
yaptığımız göıüşıııecle, sonınla-

rını şu başlıklar altıncla sıraladı
lar: 

J:'uvaletlerin kirliliği 
IIBF' deki öğrenciler_ tııvalet

lerdeıı şikayet ediyor. Ozellikle 

bayanlar tuvaletinin kirli olıııa
sıııdan yakınan bir öğrenci, "bu 
tııvaletlere sağlıklı giren, hasta 
çıkar" dedi. Tııvaletlerin yetcr
siz olclıığıınıı söyleyen öğrenci

ler, temizliğe yeteri 
kadar özen gösteril
mediğini dile getir
diler. 

Kantin bakımsız 
ve yetersiz 

İkinci öğretim öğrencileri ne kadar şikayetçi olsa da kantinsiz yapamıyor 

Oğreııciler kan
tindeki yiyeceklerin 
sağlıksız ve yetersiz 
oldıığıınu ifacle etti
ler. Saat 17:00-22:00 
arasında elerse gi
ren öğrenciler, yiye
ceklerin erken bitti
ğini söylediler. Aynı 
zamanda bıı yiye
ceklerin sağlıksıı 
ortamlarda haıır

la11dığ1111 belirten 
öğrenciler, yiyecek
lerini yemekhane-

den yemek istedikle-

fi' Akademik Danışma 
Kurulu, akademik yük
selme ve atama kriterle
rini düzenliyor. 

3. sayfada 

ı/ Açıköğretim 
mezunlarının öğretmen 
olmaları için önemli bir 
adım atıldı. 

3. sayfada 

V Nazını Hikmet'in 
''Kuvayi Milliye Destanı" 
&ki.şehir izleyicisinin 
karşısına çıktı. 

4. sayfada 

rinj dile gctirclileı. 
Oğrcncileı derslerin saat 

22:00'yc kadar siırıııesiııc karşın 
kantinin saat 20:30'da kapan
masından yakıııclılar. 

persler başlıbaşına problem 
Ikinci öğretim öğrencileri, 

eğitim sisteminin ezbere dayalı 
olduğııırn vıırgulaclılar. 

Ders geçmek için kitabı ezber
lemek zorunda kaldıklarım 

ifade eden öğrenciler, cleısler
cle öğretim elemanlanıım sıııı
fın düzeyin_e iııemedikleriııi 
kaydettiler. Oğrenciler gere ve 
gündüz eğtiıııleri arasında fark
lı ııygulamalar olduğıınu, gün
düz eğitim görenlerin test olur
ken, kendilerine klasik sıııav 
uygıılaııdığıııı beliı ttiler. 

pekandan cevap 
IIBF Dekaııı Prnf. Dı. Yılmaz 

Beııligiray, "Şu anki öğrenci sa
yısı çok fazla, binada yetersiz. 
Bıı yüzden ders işleıııeck mono
log yöntemi uygıılııyonız" dedi. 

e,' Kadın Platformu 
Sempozyumu 8 Mart 
Pazar günü Yiınusemre 
Kültür Merkezi'nde 
yapıldı. 6. sayfada 

Gece ve gündiız öğrenim gö
ren öğrencilere farklı smav me
todlarınııı uygulanması eleştiri
sine ise Yılııı~ Bcııligiray şu ya-
111 tJ vereli: "Ikiııci öğretimden 
yararlaııan öğrenciler test ol
mak istiyor ama klasik sınav de
ğerlendirme açısından daha 
sağlıklı. Giiııcliiz eğitiminin çok 
kalabalık olınasıııdaıı test yap
mayı, gece öğrenim görenlerin 
sayısı az olclıığımdan klasik sı
nav sistemini tercih ecliyonız." 

Temizlik ve kantinle ilgili 
sorııııları en kısa zaıııaııda 
çöziııııleyereğini söylcyrn Yıl
maz Benligiray, bu konuda öğ
ıeııcilcriıı biraz daha dikkatli ve 
son111ılıı olıııası111 istf'cli. 

Bina yetersizliğinin ve öğ1 enci 
sayısının faı:lalığınııı ellerini 
kollarını bağladığını vıııgııla
yan Beııligiray, 1998-1999 öğre
nim yılında öğrenci koııtenjaıı
larında azaltılma olacağım ve 
ayrıca yeni dersliklerin 
inşaaunııı bu yıl başlayacağıııı 
söyledi. 

fi' Yeşil sahaların ünlü 
isimleri Türk Futbo
lu'nun dününü ve bu
gününü tartıştı. 

7. sayfada 



Görüşler 

~Öğrenci ne istiyor? 
~ İİBF'nin pis bahçesi 

Hıiscyin Öktem (İİBF) 

I• İBF'de yaklaşık 6 biıı öğrenci eği
tim görüyor. Bu öğrencilerin hep

si çeşitli zorlukları aşarak bugünkü 
güzelliklerin tadım çıkarmaya ve 
her insanın büyük bir özenle baktığı 
mükemmel insan kavı-amma eriş
mek istediği ortamda, tiBF'niıı anfı
leri, sııııiları ve özellikle bahar ayla
rınm gelmesiyle bah,-esi pislik için
de. Bu fakültede okııyan arkaclaşları
ıııız yaptıklaı 111111 ya biliııciııcle ck
ğiller, ya ela biliııçli yapnuılar. Ev
rnısd eğitiıııin __ yapılıııası içiıı ıığra
saıı ,\naclolıı L'.nivcrsitcsi ailesinin 
kı tlcri öğrenci arkadaşlarımız, yap
tıklannı güzellikleri sanıııacak ka
dar da alçak göııülli"ıleı-. 
Kcııdilcriııe güzel bir gelerek hazır
lamak içiıı ralısaıı arkacl.ışlanmızın 
hayata lıakış a,ılaı ı im kaclaı pislik 
içinck- mi? 

~ Pedagoji dersi istiyoruz 

Nııı Oııw (Fdl"biyaı hıkıilıcsi) 

Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü 
öğrencisi olarak en büyük kay

gını okul bittikten sonra öğretmen 
olabilecek miyim? Son yapılan eği
tim clüzeııleıııeleriyle kafalarda olu
şan, Pedagoji dcrsleriniıı bölüm öğ
rencilerine ne zaman verileceği so
rusudur. Bu konuda gerek keneli fa
kültemizin gerekse Eğitim Fakülte
si'ııde bulunan yetkililerden yeterli 
bir açıklama gelmiyor. Sadece öğ
renciler arasmcla çıkan söylentilerle, 
kıılaktan dolma denilebilecek bilgi
ler ekle ecliyorıız. Bıı ela gelecek kay
gımızm hergün biraz daha artması
na neden oluyor. En kısa zamanda 
kesin bir açıklama yapılmasının bir-

11-13 Mart 1998 
Yemekhane Yemek 
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~ ; Aıwlolıı Çıj.ı•lın~ı. 
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Koınpostmıi 

Cuh-ı:ı 

çok öğrencinin kafasındaki soru i a
retinin giderilmesine yardımcı ola
cağını düşünüyonım. 

, Yabancıdilöğrenmekistiyo
ruz 

Şeyma Çt"tin (İİBF) 

I. İBF'deki öğrenciler, yabancı dil 
dersi görmeden, o dersten geçi

yor. Dersi geçmenin öğrenciye hiç
bir faydası olmadığına inanıyonıııı. 
Mezıın olduktan sonra iş arayıp bul
chığıııınızcla bize sorulan ilk sonı 
"I Iaııgi yabancı dili biliyorsun?" B~ı 
eksikliği şu an farkeclcnıiyorıı7 iş 
hayatımıza girdiğimizde yabancı bir 
dilin ııe kadar gerekli olclıığııııu da
ha iyi göreceğiz. Belki de o zaman iş 
i~tcıı gc~·miş olacak. Yabancı dil öğ
renmek için zaman ve mekan ııygıııı 
olmayabilir. Diplomalı işsiz olma
mak için yabancı dil eğitiminin önc
ıııiııe inaı11yorıız. Bıı nedeıılc üni
versitemizde bir vabaııcı eli! merke7i
ııin kıınılması, bizlerin daha i}~ dil 
eğitimi almanıııa büyük yarar sağla
yacak ve· okııl sonrası iş yaşamımızda 
gereksinim duyacağımız yabancı dili 
burada öğrenmiş olacağız. 

~ Öğretim üyesi öğrenci iletişi
mi yetersiz 

Sedaı Yenici" (İİBF) 

I. İBF'deki öğretim üyesi, öğrenci 
ilişkisinin yeterli düzeyde olmadı

ğını_ ve bıı yüzden başarı düzeyiniıı 
~aha düşiik oldıığıına inanıyonıın. 
IJişkiler daha çok resmi düzeyde. 
Oğrenciler öğretim üyelerini gözle
rinde büyütüyorlar. Devamlı bir iliş
ki kunılanıadığınclan öğrenciler 
için dersler, öğrenmek değil yalnız
ca "geçeyim de ne olursa olsun" 
mantığına sürüklüyor. Bıı da öğı·en
cileri ezberciliğe itiyor. Bıı proble
n1İn çözülmesi için öğretim üyeleri
nin daha ılımlı bir ortanı oluşturma
sını istiyorııın. 

~ Sigara içilen, içilmeyen yerler 
istiyoruz. 

Banu Ereyilıııez (İİBF) 

I• İBF'deki kantinde sigara içilmesi 
orayı çekilmez hale getiriyor. Kan

tin ne kadar büyükte olsa, geniş bir 
öğrenciye hizmet verdiği için küçük 
geliyor. Bir de orada sigara içildi mi, 
sigara içmeyen de içmiş gibi oluyor. 
Ders aralarında da o dııınanm altın
da nefes almak ve otıınııak zor olu
yor. O yüzden kantinlerin bazı bö
lünılcriııcle sigara içilmemesini isti
yoı ıım. 

, Yemekhanede günlük fiş uy
gulamasına geçilsin! 

ı-\.li Fk/Jcr lllmoy (İİBF) 

Hi ·bir şeyden c,_c-kııwclik, yiı mi 
giiıılük rcıııck kartıııclan c_cktiği

miz kadar! Oğrcııcinin % (J0'ı yirmi 
günlük yeııwk kartınııı ıamaııııııı 
kııllaııaııııyoı. Hımıııı ncdcııkri ise; 
cins saatkriyk yemek saatlniııiıı c;a
kıs111ası, yemek saatiııcle okıılcla bıı
lıııııılnıaınası, o güııkii yemeğin bc
ğeııilnıcmcsi, öğrcııcinin ·dıiı dı
şında olması ve buıılann clı ·ıııda biı
<_·ok etkeni sayabiliriz. Ayda eıı az be · 

günlük yemek fişimiz ziyan olmakta
dır. % 150 zam uygıılanıası sonu
cunda günlük yemek 100 000 Lira 
olunca ziyan olan paramız azımsan
mayacak miktara ulaşıyor. Anadolıı 
Haber gazetesinin öğrencilerin so
nınlanııı dile getirmesi, okuldaki fa
aliyetlerclen bizleri haberdar etmesi 
açısından çok iyi bir araç olduğııını 
düşiiniiyonıın. Bıııııııı devam etme
sini istiyorum. 

~ EMYO'ya başka fakülteden 
öğrenciler giremiyor 

Rınş llızal (EAf\0) 

Toplı11mınııızda göriileıı iletişim 
sıknıtısı okıınıakta olclıığum Es

kischir Meslek Yiiksck Okulıı (EM
YO) 'ııcl!_l ela karşılaştığmız eıı büyük 
sonın. Llnivnsitclerdc eğitim gören 
tüm öğrenıilcriıı oıtak olarak hır 
takıııı fikirler iiıetc-bilnıesı gerekir. 
Bıııııııı gcrçc-kk-şıncsi içiıı ele }1 .. ız 
yüze iletişim olnı,ızsa olmaz biı 
ıınsunlur. Ama ııe yazık kı 
EMYO'da dışanlan biı 
arakaclaşıııızııı bina içerisi11c girme
si dolapsıyla kantinde oturması 
nedeni bilinmez bir şekilde yasak
lanmıştır. Ben öğrenci olarak nasıl 
başka bir fakülteye rahatlıkla gire
biliyorsam, kendi arakadaşlanmın 
ela EMYO'ya girebilme haklan 
olması gerekir. 
Hayatımız boyunca aldığımız 
öğütler birlik, beraberlik, dostluk 
kavramları üzerineydi. Bize bu 
öğütleri vereıılcriıı neden bıı tip 
iletişimi engelleyici bir dunıımı 
savundukları merak konusu. 
Arkaclaşlannıızm okula girc
bi lıneleri için gereken düzen
lemelerin en kısa sürede 
yapılmasını istiyorum. Tüm öğrenci 
arkada lannıııı ela bu konuda aynı 
fikirde oldıığıınıı beliı tiyorıım. Hep 
birlikte olınaınız dileğiyle. 

~ İBF Kantini eski kimliğine 
kavuşsun 

Alper [hıış (İBF) 

ı\ nadolu Üniversitesi İletişim Bi
r\.Iinıleri Fakültesi öğrencisi olarak 
gazetemiz Anadolu Ilaber'e ıılaşur
dığını bıı Jııektııpta ifade euneye ça
lıştığım, IBF'nin kantin sonınuna 
biran önce yetkililerce çözüm bıı
lıınınası diliyonım. 

Dört yıldır okuduğum fakültem
de daha öııceleri pek yaşamadığını, 
kantiııinıizcle yer bulamama dıırıı
nıu ilk olarak dile getireceğim so
nın, çünkü okııduğııııı ve kantinin
~le bir bardak çay içmek istediğim 
IBF kaııtiııi Biıle ıııiş Milletkr misa
li lın fakültenin öğı cııcisinc kolları
ııı _ac;ını~ chıııınıcla. 

Ikiııri sorını ise bcııinı fakiıltc·miıı 
hi\·bir ideolojik gnıhıııı sipsi aı,ıkla
ıııalarda bıılı1111nası i~·iıı, özdlikk 
tahsis eclilıııis areııa olınaclığı gcı,c
ği. 
' İlcti~iııı Bilimleri FakültC'si'ııcle ııy
gulanınasıııı istediğim ise a,· ık(a vt· 
rn ),llın hi,iıııck gciı göıc geldiğim 
insaııı ıaııımak; vaııi elini kolıııııı 
sallayarak fakülte~ııize, fakültcıııiı 
dışından ı.orıııılıı olıııaclıkça ne solı
bet ııc de siyasc t ic;iıı hiç kımseııin 
giımeıııesi. 

Sesimin cluyıılması dileğiyle ... 

11-17 Mart 1998 

Eskişehir' de 
kentleşme ve 

toplumsal yapı 
Bir kentin yapısıııı iki süreç içerisinde ele almak 

gerekir. Bunlardan birincisi keııtte ya ayan in
sanların toplumsal ve kültürel özellikleri, ikincisi ise 
kentin iman ve yerleşim dokıısııdıır. Kentlerin yerle
şim biçiminden o keııtiıı toplumsal yapısını ortaya çı
karmak mümkündür. Bıı açı
dan kentleşme toplııııııın me
kana yansımış biçimidir diye
biliriz. 
Yııkanda belirtilen özellik

leri Eskişehir örneğinde ele 
aldığımızda ilginç bir tezatlık
la karşı kar·ıya olclıığuıııuzıı 
söyleyebiliriz. Çiinkü, Eskişe
hir'in toplıınısal yapısı ile 
keutiıı görünümü anısında 
çok büyiik hiı t\yııııısıızlıık bıı
lıııınıaktadıı. Onıcğin; Eski-
elıir toplınıısal n· ekonomik 
kalkmmışlık açısıııdan Tiirki
ye ' nin önele gcleıı kc11tlcrin

Doç. Dr. Nadir 
SUĞUR 

cleıı birisicliı. Bunda 1'.skisc- --------
lıir'iıı biı sanayi kC'nlİ olıııasmın rolü büyüktiiı. , \n
cak Eskişehir gibi çok sayıda orta ve büyük ölçekli sa
tıa}i kıırıılıı~lanııııı faaliyetti." bıılııııclıığ,ı bir kentte 
gencide ,·ok büyük iş nıeı kezkı i. plazalaı ve scı best 
bölge gibi yapılaşıııalanıı görülmesi gnekiı. Ne ya
zık ki, Eskişehir im açıdan geri kalnıış ve sa11ayile~e
nıcyeıı bir kcııtin kısırlığını yaşamaktaclıı. Onıc>ğiıı, 
bııgüıı Eskişclıir'cle serbest bölgenin kıınılıııası için 
maalesef hiçbir çaba gösterilıııeıııc-ktedir. Organize 
sana)i bölgesi keneli başma ele almclığıııda kuşkıısıız 
Eskişehir için bir övünç kaynağıdn. Ancak sanayilq
ıııenin kentteki izinin çok daha belirgin olması gere
kirdi. 

Eskişehir bir orta sınıf kentidir. Bunda kentteki iki 
üniversitede çalışaıı öğretim üyeleri ile büyük sanayi 
kunılıı Iannclaki orta ve üst düzey yöncücilerin rolü 
büyüktür. Eskişehir'cle orta sınıf yaşam biçiı!1inin te
mel özelliklerini bulabilmek mümkündür. Orneğin, 
kültürel faaliyetler Türkiye'cleki iıç büyük kentten 
sonra belki en çok Eskişehir'cle yapılmaktadır. Kent
te büyıik ölçekli bir kiiltür merkezi ve devlet tiyatro
su yoktur ancak yıl içerisinde 'Eskişehir Festivali', 
müzik konserleri, amatör tiyatı·o gnıplannın gösteri
leri ve resim sergileri gibi bir çok etkinlik gerçekleş
mektedir. Eskişehir'in okıır yazar oranının yı-ıksek ol
masıııın yaııısıra yeti ıniş insan gücünün görece faz
la olması kenti daha güvenli, özgür ve çağdaş kılmak
tadır. Ancak Eskişehir halkmııı toplumsal görüntü
süne tekabül edebilecek bir kentselleşıneyi maalesef 
görememekteyiz. Bir yabancıııın Eskişehir'e gel
diğinde edineceği ilk izlenim, kiıltı:·ır merkezleri ve 
tiyau·o binaları değil, kentin çaıııunı ve tozııdıır. Kay
seri ve Konya gibi Orta A11adolıı kentleri su sonıını 
biiyük ölçiıcle çözmüş olmalarına karşın Es
kişehir' deki belediyeler bu sonınıı yıllardır maalesef 
çözememiştir. Eskişehir halkı toplııııısal ve kültürel 
y~nde!1 bıı __ ka_dar __ ç?,k !nes~fc almışken kentin büyük 
bır koy gonmtıısu ıçensınde olması iiziıcü bir 
dunıındıır. 6.sayfada 
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Akademik Danısına Kurulu 
# 

Akademik Danışma Kurulu, akademik yükselme ve atama 
kriterlerini düzenliyor. ô 
----~~ _______ F_ahri _ _ · T _ _ RE_ yapılması gerektiğini belirtti. 
A ııadolu Ü11iycrsitesi Rektörü Prnf. Dr. /\kackınik Danışma Kıınıhı her çarşamba 
r\.Fııgin ı\taç'ın giıişiıııleıiyk kıınılan Aka- öğleden sonra toplanarak çalışıııalannı yü
deıııik Danışma Kıırıılıı, profesöıliik, do- ıütiiyor. Her üye diğer iiniver~itderde ııygıı
' eııılik \'C yardımcı doçentlik kriterlerini dii- !anmakta olan kıiteı leı i kendi bireysel çalış
zc!ılcıııck i,· iıı çalışmalara başladı. ıııalarıyla değeılcncliı dikten sonra kurul ta-

lik olarak profesörlük ve profesöı iinvanı- ıaiindan tek bir ınoclcl üretilecek. Fen Bi
ııııı alııınıasıncla aranacak koşullar iiıniııe linıleri, Miilıendislik, Sosyal Bilimler, Sağlık 
çalışmaları yapan kıınıl, sırası ile doçentlik Bilimleri Ye sanat ile ilgili okııllara yönelik 
ve yanlııncı doçentlik konularında da çö- dört alt gnıp üzerinde ayrı ayrı çalışarak, 
zü!ıılcr get.inııck içiıı uğraş verecek. üniversite için geçerli tek bir model onaya 

Ilk aş,uııada profesörlüğe yükselme ve ata- ,·ıkanlacağını bildiren Odaba ·ı, çalışmanın 
nıa konusıında üniversitemizin koyacağı il- taıııaınl;uuııasıyla akademik yükseltme ve 
keleri belirleyip, rektödüğe sunacak olan atamalarda puan sistemine geçileceğini söy
kıırıılıın doçentlik ve yardımcı doçentlik ile ledi. 
ilgili çalışınal,mnı sürdüreceğini bildiren Akademik Danışma Kıınılu'ııda Başkan 
Akademik Darnşma Kıırıılıı Ba~kanı Prof. Prof.pr. Yavuz Odabaşı, Üyeler Prof. Dr. Yıı
Dr. Yavuz Odabaşı, Osmangazi Univcrsitesi suf Oztı"ırk, Prof. Zehra Çobanlı, Prof.Dr. 
dallil 10 devlet üniversitesinde bıı tür çalış- Bmhan Erdem, Prof.Dr. Altıığ İftar, 
malarııı ı~ygulandığmı söyledi. Odabaşı, Prof.Dr. Gürkan Can, Prof.Dr. Lale Zor, 
Anadolu Universitesi'nde de bir an önce Prof.Dr. Uğıır Dcıııiray, Prof.Dr. Beyhan 
akademik yükselme ve atama çalışnıalarınııı Ataç, Prof.Dr. Mustafa Kara görev yapacak. 

Akademik Danışma Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Thvuz ODABAŞI 

1 AÖF mezunlarına 
öğretmenlik hakkı 

Doc.Dr. Mandal'ın basarısı 
-' - ' ı\ ııa.U. Miilwııdislik Scı,uniği llniveısitcsi ' nclc ıııisafıı öf,rıeLİııı 

r\.Böliınıii ôğ1ctiııı üyesi J;:->oç. Dr. üyesi olarak ;u,ıştımıahmla lmluııa
I l,L'i.Ul M,uıdal, ı\nacLolu Univcrsi- cak. Maııdal,Alırnuıya'cla "Seramik 
tcsi 1!)08 )1lı Tc,ıik Odüli'ıııc lıak Malı.cıııdcnlc Y.ıpıs.ıl Seramik Si
k;v.uıclı. Aııa.U.'si tarnfıııd;uı te~,ik alon Malıcmelcıiıı Optiıııiıe cclil
öcliıliııw la,1k göriıkliı. l llıtslaı,mı- mc:~i" iizc-ıiııc çalışarak. Miılı.Mi
sı .ılaııda lıa~uı giistcnııis ve maka- m.Fak. bünyesinde l\ıfülıcndislik 
kk-ıi ıılıt,laı,u,ısı deıgikıdc )'<1}111- Sn,uııiği lalxmıtıı\',U1 kııııııa giıi
lanıııış akadnııisycıılcrc \'eıikn şiıııkıiııin bıılııııclıığıııııı ifade 
lıııısıı almaya hak kiv.aııdı. liasaıı cc\C"n MandaJ,akaclnııisyc-nlen· 
1.uıdal, c\oktoı ,ı sonıa,ı ı;alışıııahıı · ııhıslaı,mt,ı ahuıda clalıa ftvla c;alı · 

),ıpıııak üzere lG aysi'ırc ile ı\lnı,uı- nı.ıl;uııı yapılııı,t,ı gcıcktiğiııi sôık~ 

:,a ·ya gicln t k. Maı ıdal, Kaı Lmılıc ıiııc ekledi . 

O•• ğrctnıcn atamaları için bc
lirleııcıı şartlar Milli Eğitim 

Bakanlığı 'nca_ açıklandı. 
Böylece AOF mczuıılarııım 

öğrctmeıı olmaları için önenıli 
bir adını atıldı. ı\ııadolıı Uni
versitesi Açıköğıctiııı Fakülte
si ' ııin Lisans Tamamlama Prog
raııılan'nclan Fen Bilgisi Prog
ramı kapsaıııındaki Biyol~ji, Fi
zik ve Kimya Bölümleri'ndcıı 

nH•zuıı olanlaıa öğrctıncnlik 
için lıaşvurıı hakkı taıııııdı. 

Milli Eğitim Bakanlığı Şubat 
1008 1. ,\ıaıııa Dôncminc iliş-

kin yayımlanan başvuru kılavıı
zııııda, Açıköğretiııı Fakültesi 
Feıı Bilgisi Lisaııs Taıııaııılaına 
Progranıı'ndan ıııezıın olanlara 
öğretmen atamaları için basvu
nı hakkı taııındı. Aynı Jaki'ıltc
ııiıı Türkçe, Matematik, Sosyal 
Bilgiler, Iııgilizcc, Fransızca, ı\1-
ıııanca, Beden Eğitimin· Rcsıııı 
f · Lisans Tamamlama Program
lan 'ııdaıı ıııczun olanlara ise ~y
ııı hak yerilmedi. Böylece AOF 
ıııezıııılanna kısmen ele olsa öğ
ıTtmeıı olabilme olanağı sağ
landı. 

------------------

Farmakognaıi konferansı 

Eczacılık hıkiılıDıııdl 1 . ıı 
ıııakogııaı:i'ııin Ec1,anlık Eği

timinde-ki Yeri " konferansı ya-
pıldı. .. 

Anaclolıı Uııi\'crsitesi'ııiıı 10. 
ve F.uanlık Faki'ıltesi'niıı 30. Yıl 
F.tkinlikleri kapsanııııdaki koıı
frraııs toplantı saloııuııda 
g:nçcklc ti. Koııfcraıısa Gazi 
lJniversitC"si Eczacılı!,;. Fakültesi 
Öğretim Üydeı)ııclen Pr9f. Dı. 
Ekrem Sc,ik ve lstanbııl Uniwr
sitc-si Ecıanlık Fakiıltcsi ' nclen 

l'ıııl. Ilı .. \ıifr· Mat konuşmacı 
olarak katıldı. Açılıs konıı$ması
ııı Prof. Dı. Arife Mat ' ııı yaptığı 
konferansta söz ,ılaıı Prof. Dr. 
Ekrem Sezik, Tüı kiye' de faı rııa
kognaıiııin nasıl anlaşıldığı yol
undaki görüşlerini ac;ıklaclı. Ec
zacınııı görn~ nedir ve ilaçlar 
ıaıııan içinde nasıl gelişmiştir, 
sonılanııııı tartışıldığı koıı
l"cransta, farnıakognaıiııin ııc 
olclıığıı ve ilaç hanı ıııaddcleıi 
konuları da ele alıııdı. 

Polis pilotlar eğitimde 
SiYil Havacılık Wıksckokıılıı ta

rafiııdan Emniyet Genci Miı 
cliirliıği'ı bünyesinde lıdikoptc-ı 
pilcıtıı olaı ak görev yapa< ak 
adaylanıı sC"çınckri Şubat a)ı 
içinde yapıldı. Scc:ıııdcı soıııını 

bdiılcııcıı be kişi, Sııhat ayın
dan itibar<"n_ sekiz aylık eğitime 
başlıyor. Polıs pılot aclaylan, eği
tim bo ·unca ticaıi pilot sc,i}T
siııde 1 (?Ü saat uçu eğitimi n 
yeı dcrsı alacak. 

EİPBölümü 
kapatılmayacak. 

. Rektör Prof. Dr. Engin Ata , 
Ilctisiın Bilimleri Fakültesi biın
yesiı;de bulımaıı Eğitiııı heıişi
ıni ve Plaıılaıııası (EIP) Böliı
mü 'niın kapatılıııayacağıııı bil
dirdi . Rektör Ataç, ulusal hasııı
da yeı ·alaıı EİP Böliiınü'niııı ka
paulacağı haberlerin~ ilişkin 
yaptığı açıklamada, "EIP ~ölii
ınü, Türkiye'dc yalııızca ileti
şim Bilimleri Fakiiltesi'n<le \'ar 
V<" im böliıınüıı da kapaulması 
söz konusu değil" dedi. 

Yabancı dilde 
uydu yayını 

Sivil Havacılık Yiıksekokulıı 
İngilizce Dil ~boratııvarlann
da öğrencilerin Ingilizce öğren
melerinde kolaylık sağlamak 
amacıyla laboratuvarlara ııydıı 
yayını bağlandı. 

Okulda mevcut 15'er kişilik 3 
dil laboratuvarına bağlanan uy
du yayını ile birlikte öğrenciler 
yabancı dil yayınlanııı izleyebi
lecekler. 

Bozüyük M.Y.O. 'na 
yeni müdür 

BozHvük Meslek Yiıksekokıı
lu'na ı'>rof Dr. Yılıııaz Ürr.er 
atandı. Doç. Dr. ı\hıııeı Oz
ıııcn'in İ.İ.B.F. Dekan Yar
c\ıcıııılığı görevine ,ıtanıııası ııe
dcniyle boşalan Bozüyük Mes
lek Yiiksckokulıı __ Mı"ıdı-ıı lüğiıııc 
Prof. Dr. Yılıııa1. Urpcr gctiıilcli . 

Ataç İspanya' daydı 
Aııadolu Üniversitesi Rektöriı 

Prof. Dr. Engin f}.taç 3-5 Mart ta
rilıleıi ;u·asında Isp,uıya'daki iiç 
iiııivcrsitenin rektör ve yönetici
kıiyle görüşıııelercle bulımdıı. 
Ctuııhıırbaşkaııı Sü!eyııı;uı De
mircl'in çağrısı üzerine Isp;uıya 
gezisine katıl;uı Ataç, Maclrid'dc 
eğitim veren üç iınivcrsiteııin 
rektör ve yöneticileriyle tenıasl;u·
da bıılıın<lu. Yapılan göıüşnıelcr
de öğrenci ve öğretim elemanı 
değişimi konul;u·ıııda uzlaşık)ı. 
Tiırkiye'deki iınivcrsitclcrclc Is
paııyol Dili ve Edcbiyau dersi k_o
nıılnıası giıııdeıııc gelirken, Is
panya'claki iıııivcrsitelcrde de 
Tiırk Dili ve Edebiyatı bölüııılcri
ııin açılması konusunda göııı 
birliğiııe ,"<mldı. 

Tiırkiyc' den çeşitli ünıvcrsitc 
1·cktöılcrinin ele katıldığı geıicle, 
ispanya ve Tiırkiye'deki üniversi
teler ,u ·asıııda i~birliği gdi :tinııc
yc dönük çalışmalaı yapıldı. 

Eskişehir Ekspresi 
için yeni düzenleme 

Eskişclıir-Tlayclarpa~a arasın
da lıızlı ula · ıııı olanağı sağl:ı
ıııak amacıyla bir süre önce hiz
mete giren Eskisclıiı Ekspre
si 'ııiıı hareket saatleıiııclc n ' üc
ıetlcriııde di'ızcnkıııe yapıldı. 
Ekspresin, F.ski chir'ckıı kalkışı 
6:30 ve Ilaydarpaşa'ya van ı 
10:10; Ilayclarpa·a'dan kalkı · 
saati 10:10, Eskişehir'<· vaıısı 
23:22 olarak bdiı lendi. l•\ki~<"
lıiı Fkspıesi'ııck tam yolcu iıc
ırti '.1 milyon, ôğn·ıH ı 2 ıııilyon 
100 biıı TL oldu. Ekspreste yol 
nılara açık biıfr de sıııııılıı ·or. 



Ku"ayi 
Nazım Hikmet'in "Kuvayi Milliye Destanı" adlı 
yapıtından uyarlanan, Devlet Tiyatrosu'nun Ergin 
Orbey Yönetiminde sunmuş olduğu Kuvayi 
Milliye, destanın gerektirtiği görkemle Eskişehir 
izleyicisinin karşısına çıktı. 

Müzik eşliğinde sıınulan Ku
vayi Milliye koreografisiyle 

ve muhteşem oyuncu kadrosuy
la 1 saat 20 dakika boyunca tzle
ycnleri büyüledi. Anadolu Uni
versiLesi 40. yıl etkinliklerine bir 
halka daha eklendi. Etkinlikler 
kapsamında İstanbul Devlet Ti
yatrosu Atatüı·k Kültür ve Saııat 
Merkezi Opera-Bale Salo
ım 'nda 8 Mart 1998 'de saat 15 
\'C 20'de iki seans olmak üzere, 
suııııkln. Mustafa Kemal'i Ke
rim Afşar seslendirdi. 

Kurtnlıış savaşını konıı alan 
yapıt ve oyım "Karayılan r!ika
yesi", "Yıl yine 1919", "Istan
bııl 'un Hali ve Erzıınım", "Sivas 
Kongreleri", "Kambur Keriııı'in 
Hikayesi", "Yıl 1920", "Arhavcli 
Isıııail'in Ilikayesi", "Nurettin 
E~fak'ın Bir Mektııbıı ve Bir şi-

Resim sergisi 
Devlet Güzel Sanatlar Galeri

si'ııcle 6-15 Mart taıihleri arasın
da Numaıı Arslan'ın resim çalış
malaı·ı sergilenecek. Çok sayıda 
y.uışlı ,·c kaıına sergilere kaıılaıı 
sanatçının, yurıdışı ve yıırtiçi 
kolleksiyonlarda,nıüzclcrclc 
cscıkıi bulııımyoı. E)18 Kıı T

l!ir doğıımhı olan saııatçı, Gazi 
Uııiversitcsi Eğitim Fakülıc
si'ndeıı mc:ııın. S,uıısun Eğiıjm 
Enstitiisı\Saııısım Yüksek Oğ
retnıeıı Okulıı ve· Oııdokıızıııa
}1S Üniversitesi Eğitim Fakiılte
si'ndc Resim-iş öğn·tim göı·evlisi 
olan saııatçı, halen Anadolu 
Üııi,ersiıcsi Eğitim Fakültesi Re
sim-iş böliimiiııcle öğretim gö
revlisi. 

AtillaÖNVER 

ir", "Manasıırlı Hamdi Efendi", 
"Ruşadiyeli Mehmet'in Hikaye
si" ,"Muhabereler ve Düşman 
Elinde Kalanlar ve Kartallı Ka
zıın'ın Hikayesi", "922 Ağustos 
Ayı ve Kadınlanınız ve 6 Ağus
tos Emri ve Bir Aletle Bir Ynsa
nın Hikayes(, ''.26 Ağustos Ge
cesinde Saatler iki Otıızdan Beş 
Otııza Kadar ve İzmir Rıhu
mı'ndan Akdeniz'e Bakan Ne
fer" bölümlerinden oluşııyor. 
Oyun içerik olarak Kıırtııluş 
Savaşı içindeki toplıınıun genel 
dunınnıyla birlikte, toplmnıın 
bireylerinin kişisel sonınlan, iç 
~ünyalan, yazgılarını belirleyen 
lstanbul'ıın siyasal konııınıınu 
kapsıyor. 

Tiyatro severler bundan böyle 
her ay Devlet Tiyatrosu oyun
larını ehrimizde izleyebilecek. 

~aJa~~'o~ı~:!!ii Ka-
dınl~r günü nedeniyle Anado
lıı Universitesi öğretim clc
ınaıılanndan oluşan saııatçılar 
tarafmdan kaı·ma bir sergi açıl
dı. Kadmlara destek amacıyla 
qiızenleııen sergi, Anadolıı 
Universitcsi Kütüphane ve Dö
kiiıııan tasyon Merkezi Sergi 
SaloıHı'nda 9 Mart'ta açılan 
sergi 14 Mart taı·ilıine kadar 
gezilebilecek. 

Sergide Nevra ~ozok, Zehra 
Çobanlı, Goııca Ilbeyi, Aytaç 
I5atı, Oya Kııııklı, Ayşegül 
üzen, Sibel Sevim, Cemalettin 
Sevim, Kemalettin Uludağ ve 
Nıırbiye Uz'un eserleri yer 
alıyor. 

Kültür -Sanat 11-1 7 Mart 1998 

. AH.:NedenKu#.yi Mill,iye? · -.· · ·1:itıdaıı.dahailhi. Iı-ii:ııuıl şiirlel'i 
•-E.O.: Qç yrld,µ1 Geri oynı.ıy611ı:z, aclıfta, gel befü oyun yap çağrı- : E.O.: Daha önce bif çok defa 
Daha Q11c:e _ Cafı.dan quı Kopar• sıııdadır. lki.1iill araşur~nıruıı, Kuvayi Milliye tı:tktlf ~tti.ğinl'iıı-
ıırnk , Çef!,<es :İ;'.tefo hflrnyes:İ W .füföwi Milliye .ve.. Nazmt'in • şi.iı.? . sanlat larafı.ıııJ.uı /wı'gileüdi. 
bir de. Jvfefı:eı:i1e{:; bıiyı karaıi- · Itri, Musta.f;ı. Ivmıal. dü~ünte~~i- Mtışvik Kenter gibi üst;ı.laı· mra-

•· tıkıa His. lşık o)llnıfa:ı-ını oyna- ne yervf'ri.HşL Kııv.ıyi_Milliye'nin f:ınd,\u sahneye koıı<ltı..Aıııa da-
ırıı.~t.Jk. Q oyı.ıııfarrepertıırut!atı 95'lerde te~:ll,r. gfıqd$t1JC g$l· ha öne;ekileı- l(ıırgnidi. Yaı;i b~: 
\qıldırHdı çe~itli 1ı.<•cleııldı;leıi nı.iŞobu~ı. Tfü·kl.ye gı\n~emfü-' h ı;:ıkaruı:ialaryapılnıışya ~a ek~ 

· dolttyı. mf gün söyleşi sınısırtda, de önemli bii' yci' işgal ediyor leıneler yapıhuışti.BiT sahneye 
Cevat Çap,u1'cla var<lı. Niye İ{\ı- olması oyuııhışt.ınm1.1iım ve yö- koydıığ\nınız ı:aınaıi 'ise oıjig,tl 
vayi Milliye Qyn:a11uy6111z. diye netmemin füıüd sebebi oldu. metin üze~indc bir te.k oyııru:na 

·· diişündulC: BenUn~le liaı:ırlı- A.H.: Siıin yönettiğiniz oyunun i:ıile yap~l6ı;ıı.1ı. 1311rıunymu sı:nı 
ğım, alt yapını tanıanı.dı'. Daha daha önce oynanan oyunlardan. t<'k kişilik gösterilçr halinde- su• 
önce Nazım Ilikıne-t'iu ''ferlfüt ımluyordn,Ankaı·a'ıun ve: İstıuı-
ile Şitiıı"'i yöııetı:iın. Ayrıca~ Ze- bnl'un S<"Çkin 12 oyuntıısumı 
lilıa Berksoy ile bernher Tarmı- c•kledik, Dördü bayan, sekizi cr-
m Babıı'ya Mektuplar gibi ıı - k.ek olınak fızere ycteneğiııitı 

mak şürleriııi. oyıınlaştınıuş, şe- dc.mığımda oyııııç11l;:ır tarafin-
hit' tiyau•öımnda oyııanuştık. Ya• d:.uı scrgiletüyor ôlıfütsıdu-. Caıı 
ni alt y-apmı buna çok ııygurıdu, Aıilla tarafmchuı yapılan 80 da-
daha öntc be11İl)1 bir araştır- kikalık non•stop müzik ile ele 
mam ym·dı, "Bdgckrk Kurtıı- bir ilklik ôıelliği t,:ışuuası V(' ay-
ltış Sava.~ı". N.:ııllt)'ııı şiiıiııdeki nı za.ına.ııda_ bir h;u·ekct grnhu-
tiyat.royu çok :;eviyorıım. Yanlıs mırı wu· <>lnıası oyıımı. bütıınltık 

. aıılaşılnrnsın Nazll)ı çok başmlı k,-ı.un.1s1 oyılliıtn farklılıkları 

bil· oyı.µı y,ı.zan aıııa şiiri oytıııfa- ohu·ak niteleodirilebilk 

Türk Balesi 50 yaşında 

Mimar Sinan Üniversitesi bale öğrencileri prova sırasında 

Anadolu Üniversitesi'ııin 10. 
Yıl etkinliklerine bir halka 

daha eklendi. 
Balenin kunılıışııııun 50. Yıl 

kııtlaınalan çerçevesinde bir 
dizi etkiıılik diizeııleyen 
M.S.Ü. Bale Anasaııat Dalı öğ
rencileri bale gösterisi sergile
dileı. 
Aııaclolu Üniversitesi Ata

türk Kültür Mcrkezi'nde 6 
Maıı 1998 tarihinde saat 
20:00'de gerçekleşen iki perde
lik oyunıııı programı Alcxaııcl
ı-c Klıemclcv \T Natalia Klıc
nıelova tarafmdan lıazıı landı. 
11 Bölümden oluşan gösteri 
on ki ·ilik dansçı kaııı o ile iılc
yiriııin kaı~ısma çıktı. Prog
ramda P,l~ de Qııatrc, Knğıı 
Gôlü, K,,lifonıiya Çic,eği, U)lı
vaıı Güzel, Grall(J Pas Klasik, 
I<.anııeıı, Esııl('ralda, \1kbalıar, 
DoııKişot- ,iııgenc Dansı, La 
Vivanclinc, Don Kişot böliıııı
leıi yer_ alclı. 

M.S.U. Devlet Konservatııva-

rı Aııasaııat Dalı Başkaııı Doç. 
şebnem Aksan Eskişelıir'cle bu
lunmaktan çok nıutlıı olduğıı-
1111 söyledi . 

Ekibine gösterilen ilgiden 
çok memnun kalclığmı ve im 
ilgiye layık olmak için pıofrs
yoncl bir gösteriyle seyircinin 
kar ısına çıktıklarını belirtti. 
Aksaıı,"Bıı gösteri,~ sene ba

·mdan beri çalışıyonız. Gün
lük sekiz saatlik bir çalışmanın 
neticesi" ekeli. Eseı seçimleri
nin ve provalanıı Alexanclre 
Klıemdcv ve Natalı.ı Klıeıııclo
va tarafından yapıldığını söyle
yen Aksan sözlerine öyle de
vam etıi:"Göstcri için .st·(ileıı 
eseıkr,otaııtik eseıkrclir Ye biı. 

de otantik gerçeğe sadık kal
mak istedik. 

Geııi~ ıcpcıtuar parçaları 
bunlar, iki tanesi tüm eser. 
Parçalar ise ise can noktaları 
olııştıınıyor. Bu yapmış olclıı
ğıımıız gösteriyle tarihimizde 
en yüksek noktalardan birin-

deyiz diyebilirim. Bununla bir
ikte öğrenci sayımız ç·ok olma
dığı için repeıtuanmıza sadık 
kalmak zonıııdayız ama bazen 
de yeui parçalar ekleme ensı
mızcla oluyor". 

Neden gösterinin iki bütün 
eseı w· 9 parçadan olııştıığunıı 
ela açıklayan Aksan, "Eserlerin 
bütüıı olaı-ak oyııanıııası biıim 
için söz koııııs11 değil. Bazı 
eseılniıı oynanması için 70-80 
ki ilik kadrolar gerekir ve bi
zimde öğrencimi, az. 

Aynca biı: çonıklaı ımızı 
eseı deki eıı iyi rollere göre lıa
z11l,uııalıyıı. Bütüıı eseı çalı ·a
mayız okulda. 

Zaten bütün öğrencilerimiz
de solist oynayacak clıınııııda
clı r ve 10 yıllık eğitim süreciıı
dc de gelmeleri geıeken dü
zeyck bııclur. lklki okııl sonra
sı sahnede iki dakika görüne
cek ama okıılrla olist olaıak 
yetişmelidir, bizim gön·viıııiı 
de bııdur. 
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Eğitim 
Fakültesin' de Türk 
Halk Müziği koro 
~alışmaları 

Kültür -Sanat 
Yapımcı,.yönel"men,.görünl'ü 

İııet Öz'le 30 yıl Kıılübüıı çalışmalarına ilişkin 
olarak açıklamada bulunan 
Eğitim Fakültesi Müzik 
Kulübü Başkam Okutman 
Mehmet Alan, Türk Halk 
Müziği koro çalışmalarına 
ıııart ortasında 

başlayacaklarım söyledi. 

Anadolu Üniversitesi'nin 40.Yıl Etkinlikleri kapsamında İzzet Öz'le 
derlemesini yaptığı karma fotoğraf sergisinin açılışında konuştuk. 

0kt. Mehmet Alan, fakülte 
Müzik Kulübü'ncleki 
çalışmalara, her fakülte ve 
yüksekokuldan öğrenci ve 
öğretim elemanlarının 

katılabileceğini ifade etti. 

Fen Fakültesi Koro 
Çalışması 

Fen Fakzültesi'nde kurulan 
Türk Sanat Müziği Korosu 
Şııbat ayında da çalışmalarına 
devam ediyor. Doç.Dr. Yavuz 
Kılıç'ııı danı manlığmı yaptığı 
koro, sazlar hariç 15 kişiden 
oluşuyor. Her hafta Çarşamba 
günleri saat 18.00'de prova 
çaılışınaları yapan koro, sene 
sonunda bir konser vermeyi 
cltüşiiııüyor. Konuyla ilgili 
görüştüğümüz Kılıç , bu koro
mııı temel aıııacnıı11 öğrenci
leri bir sosyal faaliyetin içine 
sokmak olduğumı ifade etti. 
Bıı tür çalışmalarda öğrenciye 
sonımlulıığ·ıııı verilmesi gerek
tiğini vııı·gulayan Kılıç, sosyal 
faaliyetlerde tek bir kişinin 
idaresi olnıamalı vc öğretim 
cleıııaıılaıı saden· öğrenciye 
olanak sağlamalı, geriye kalan 
tüm sonımlıılğmı ise öğren
ciye vcıilıııesi gerektiğini 
belirtti . 

El Sanatları Sergisi 
Eskişehir Soroptimist Kulübü 
tarafından Balıkesir Smdırgı 
yöresi El Sanatları ve Halı 
Sergisi açıldı. Kars, yörük, 
Antik, Yağcıbedir, Milas ve 
Kilim el sanatlaıı halıları 
Kültür Sarayı'nda 17 Mart 1998 
tarihine kadaı sergilcııime 
açık kalacak. 

C:ini r4: Seramik 
Sergısı 
Güzel Sa11atlar Fakültesi 
öğıctiııı üyesi Zehra 
Çobanlı'ııııı da katıldığı Çini 
ve Seramik Kanna sergisi 
Fsbaıık Kütahya Sanat 
Caleıisiııde ac_ılclı. Sergi 16 
Mart'a kadar İ/leııiıne açık ola
cak. 

,-.E:RkES UAYVANlN.I 
GÜZ€..L. HAVAI-A~PA 

Ge.'Z..t>i1<.i~ ... 

Atilla ÖNVER 

Anadolu Üııiversitesi_'nin 
40.Yıl Etkinlikleri Izzet 

Öz'ün deı-lenıesini yaptığı Kar~ 
ıııa Fotoğraf 
Sergisi ile de
vam etti. Bu 
serginin açılışı 
sırasıııda ken
disiyle yaptığı
ıııız _görüşı~e
de izzet Oz, 
Yapı Kredi 
Kültür ve Sa
nat Yayımcılık 

İzzet Öz tarafından des-
teklenen "4 Sa

nal l;ü11ü" adı altında bir dizi 
etkinliklerden söz etti. "4 Sanat 
Güııü" başlığını açan Öz, "Da
ha_ öı~ce .. Bilkent, Boğaziçi, QD
TU, ITU ve Dokuz Eylül Uni
versitelcriııde Yapı Kredi ile bir 
lakıııı etkinlikler gerçekleştir
dik. Bu etkinliklerde fotoğraf 
sergisi, iııdirimli kilap satışları, 
bilgisayar animasyonları, söyle
şilerim vardı. Bıı yüzden etkiıı-

liklerimizi 4 Sanal Günü adı al
tında topladık" dedi. Bıı etkin
liklerin ilki Karına Fotoğraf 
Sergisi oldu. 12 fotoğraf sanat
çısmm çeşitli tarzlardaki fotoğ
raflardan Ç)lıışaı~ serginin der
lenmesini Izzet Oz gerçekleştir
di. 

Ana. Ü. Kütüphane ve Dokü
mantasyon Merkezi Sergi Salo
mı'nda 2 Mart 1998 Pazartesi 
günü yar_ılan sergi açılış kok
teylinde Oz, "Diğer sanat dalla
n gibi çok yaratıcı bir dal olan 
fotoğrafı daha önce hazırlamış 
olduğum Diskovizyon, Metro
nom, Sihirli Lamba, Teleskop 
gibi programlarda komı olarak 
işlemiştim. Bu yüzden yabancı 
olmadığım bir dal, ayı-ıca daha 
önce fotoğraf kursu almış ve (o
toğraf d~ çekmiştim" dedi. Oz 
aynca, "Universitelerde bıı ser
gi)~ açnıamm sebebi fotoğrafa 
gençlerin ilgisini artırmak, fo
toğraf sanatmın önemini biraz 
daha ortaya koyınak" şeklinde 
amacını belirtti. Fotoğrafııı sa
natsal yaııı\'la biıliktc ckono-

ınik yönüne de değinen Öz, fo
toğrafın maddi getirilerinin 
olabileceği ve bu yüzden mes
lek olarak seçilmesine bile vesi
le 9labileceğini vıırguladı. 

Oz, ~ Mart 1998 Salı gü
nü ise Iletişim Bilimleri Fa
kültesi 'nele gerçekleştirdi
ği söyleşi ve video gösteri
sinde ise sanatseverlere 
30. Sanat yılına gelene ka
dar yaşadığı serüveni an
lattı. 1967 yılında Aııkara 
Radyosıı'nda müzik prog
ramı yapmaya başladığını, 
Pink Floyd, Jhetro Thall gibi 
grupların tanıtımını ilk ke, 
kendisinin gerçekleştirdiğini 
belirtti. Radyonun a!·dmdan te
levizyona geçen Oz yaptığı 
programlarda görsel sanatları 
i leyip 1975 yılında Müzikoviz
yon prog~anııyla birlikte Maz
har Fuat Ozkan ile "Heyecanlı" 
isimli, belgesel anlamda ilk 
video klibi · çektiğini söyledi. 
Zaman içi\?deki değişimden 
bahseden Oz, televizyon aile
sine kendiyle birlikte katılan 

( 

ünlülerden bahsetti. Televiz
yon ya anımdaki anılarının ar
dından genç • iletişimcilere 
öğütler veren Oz, Atatürk'ün 
çizdiği yoldan ve yapmak is
tediklerinden ödün vermenıe
leriııi istedi. 

Halk Dansları Topluluğu ABD yolcusu 
vurulu~undan beri bir- T.Toçkar "Önümüzdeki 
.n.çok gqsteri sergileyen fi.yıldan itibaren Ekim 
Anadolu Universitesi Halk ayı sonundan ha ·!ayarak 
Dansları Topluluğu, her her ayın son haftasında, 
yıl düzenlenen Türk Yürü- cuma ve cumartesi günleri 
yü. ü'ne katılmak üzere jljl~iji,ı periyodik olarak gösteri 
Amerika Birle ik Devletle- düzenlemeyi düşünüyo-
ri'nin Dallas kentine gidi- ruz" dedi. Halk Dansları 
yor. Ağırlıklı olarak yurtdı- Uygulama Bölümü'nde 
ına yönelik programa sa- "'-==-.. ..,..- görev alan öğrencilere al-

hip bulunan Halkbilim gılarını, fizik ve estetik 
Ara tırmaları Merkezi güçlerini arttırmak ama-
Halk Dansları Uygulama cıyla Klasik Bale Eğitimi 
Bölümü Avrupa'da; Al- verildiğini belirten Koç-
manya, Fı:ansa, Be_lçika, kar, modern kareografi-
Hollanda, Ingiltere Italya, !erden olu an repertuvar-
Avusturya ve Yugoslav- Jannda, yeni derlenen se-
ya' da, Amerika kıtasında Wli~~~~~~~:_-=-==-~.1:~~ii~;;ıc:?:ı:::~~~~~~ yirlik dansların da bulun
ise Kanada, Meksika ve HalkD f Jul,,,,.,,, dah . :kiAm rika .. d b" fc t ,x-,..,,ı: duğunu söyledi. Ayrıca 
Amerika Birleşik Devletle- ansan top u6 ~ nıın a once e gezısm en ır O 06'.... Koçkar "Tüm Türkiye'yi 
ri'nde gösteriler yaptı. Halkbi- Mayıs tarihleıi arasında gösteri- Üniversitesi Sinema ve Gösteri kapsayan bir repertuvarımız 
!im Araştırmaları Merkezi Mü- !erimiz olacak. 9-18 Temmuz Salonu'nda toplu gösteri dü- var. Sergilenecek olan danslar 
d(irü Öğrt. Grv. Tekin Koçkar, 1998'de Belçika\la, 18-30 Tem- zenleyecek olan Halk Dansları özenle seçiliyor. Bunun yanı ı
"Onüınüzdcki dönem, ABD'nin muz l 998'de ise Ital,a'da göste- Topluluğu 15 .. Mayıs tarihinde ra Halk Dansları Eslik Orkestra
Dallas eyaletinde yapılacak olan rilcryapmayı planlıyoruz." dedi. ise Anadolu Universitesi Spor sı'nda genişletilecek." diyerek 
Türk Yürüyü ü için 28 isan-12 Nisan ayından itibaren Aı1adolu Şenliği'nde bir gösteri yapacak. sözlerini tamamladı. 

Atila Özer 
Sinemalar 

Ana.Ü. Sinema Salonu 
Sırlar ve Yalanlar 
Seans: Çarşamba-Perşemlw
Cuına 18:30 
Cumartesi 14:45 
An Sineması 
MaviAn 
Sak,u- Profesör 
Seanslar: 14:30.16:45, 19:00, 21:15 
Yeşil An 
Boksör 
Seanslar: 14:30, 16:45, 19:00, 21: 15 
KımıınAn 
Oyun (Game) 
Seanslar: 14:30, 16:45, 19:00,21:15 

Kılıçoğlu l.Salon 
Titanic 
Seanslar: 14:30, 18:00, 21:15 
Kılıçoğlu 2.Salon 
Haberci 
Sean !ar: 14:30, 18:00.21:15 
Tiyatrolar 
Devlet Konseıvatuan Sahnesi 
Willam Shakespare'ın 
Kı~ Masalı 
Yön: Erdal Küçükköınürcü 

eanslar: Peı. embe 20:00 
Rez: 3011 
Eğitim Fakültesi Oda Tiyatrosu 
BırTek Daha 
Yön: Ali Öıtürk 
Seanslar: Salı-Perşembe 18:00 
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Gün Dünya 
Kadınlar Günü 

8 Mart Dünya Kadınlar Günü Eskişehir' de 
kutlandı. Yunusemre Kültür Merkezi'nde 
düzenlenen sempozyuma Prof. Dr. Türkan 
Akyol, Prof. Dr. Aysel Ekşi ve Banu Zeytinoğlu 
konuşmacı olarak katıldı. 

Bı.ııak.MAVİ 

Dünya Emekçi Kadııılar Günü 
dolayısıyla Eski elıir'de 

çeşitli etkinlikler düzenlendi. 8 
Mart pazar günü Vilayet ıneyda
mna çelenk konulmasıyla başla
yan etkinlikler, saat 11:00'de 
gerçekleştirilen bir sempozyum
la devam etti . Yıınusenıre Kül
tür Merkezi'nde düzenlenen 
senıpozyı ıınıı Anadolıı Üniversi
tesi Rektörü Prof. Dr. Engin 
Ataç yönetti. Pıof. Dr. Türkaıı 

Akyol, Prof. Dr. Aysel Ekşi ve Ba
mı Zeytinoğlu'mııı konuşmacı 
olarak katıldığı scnıpozyııma il
gi büyüktü. 

Giriş komışnıasını yapan Rek
tör Ataç, ''Türkiye'ye kadm hak
lan Atatürk'ün girişimleri saye
sinde gelmiştir" dedi. Günü
müzde kadın seçme ve seçilme 
hakkını tanı anlamıyla kullana
mıyor diyen Ataç, konuşmasına 
şöyle devam etti; "Kadınlara seç
me ve seçilme hakkının verilme
~iı ı iıı iı7niııckıı (ı:\ vıl germesi-

Kadın Platformu Üyeleri 8 Mart Dünya Kadınlar Gününde Vılayet Meydanına çelenk bıraktı 

ne rağmen, meclisteki kadın 
milletvekili orarn yüzde 5'i geçe
nıenıi tir. Şu anda 13 kadın mil
letvekilinin bulunduğu meclis
te, kadınlar seslerini duyııraıııı
yor. Ulusal egeıııenlrğiıı ülke yö
netimine tanı olarak yansıması, 
meclisimizdeki kadınların sayı 
sının artmasına bağlıdıı." 

şi şöyle devam etti; "Asırlar boyıı 
dinler kadın erkek arasmda 
uçurum olıışturımıştur. Özellik
le tek tanrılı dinlerde, kadın tut
kuların, doymak bilm<"z ehve
tin e liı.)de oyıı_ncak olarak görül
müş. Oylc ki Islamiyet'in ilk yıl
larında dilediği gibi fikrini açık
layabilen kadın sonralan, fikir
lerini açıklayamaz olnııışlardır." 

deki paylarının toplam üreti
min üçte ikisi olduğunu belirtti. 

Son konuşmacı olarak söz 
alan Prof.Dr. Türkan Akyol ise 
bir c)oktor gözüyle kadını anlat
tı. işinden ötürü Doğ·u ve 
Güneydoğu Anadolu böl
gelerini clolaştığıııı belirten Ak
yol, "14 yaşımla adet göı üp, 
15'iııde çocuğ111111 eline alan ve 
17 ya ında ölen kadınlar gôr
clüm" eledi. 

Bugiiıı kadın nüfıısumın sa
dece yüzde l l 'i yüksek öğrenim 
yapabilmektedir diyen Ataç, ço
cuklarımızın iyi eğitilebilm<"sİ 
için öncelikle anne adayları111 
eğitmeliyiz cliy<"rek sözkrini 
nokıalaclı. 

Bir görüşe göre "Kad111111 ikin
ci s111ıf olarak göıi'ılıııesiniıı al
tında Tanrı 'rnıı eı kek olarak ka
bul edilıııC'si yatar" diyen Ekşi, 
im rip düşünceler sayesiııcle er
keğin egcıııcn olarak gôrüldii
ğüııii belirtti. 

Doğu ve Günycloğu 
Aııadolu'cla küc;i'ık yaştaki kız-
ların evlendiı ilcliğiıHkıı 
yakman Akyol, "Mesleğim 
boyunca tanık oldıığıırn beni 
nlllLSII/ c.:tnıcyc yetti. B11 lllll(SUZ

lıığuııı yüzünden bugüne kadar 
bu zihniyetle savaştıııı"cledi. 

Ülkemizdeki kadınların ancak yüzde 11 'i yüksek öğrenim görebi
liyor. Meclisteki kadın milletvekili oranı yüzde 5'i ı,;eçememiştir. 

Rektör Ata(taıı sonra süı 
alan Prof.Dı. Aysel Fkşi, çocıı
ğun ,ma rahmin<" düşmesinden 
ergenliğe kadar olan sürece clc
ğindi. Tarihsel süreçte kadma 
bakışı değ<"rleııdircıı Ekşi, din
lerin kadma yüklediği kimliktm 
bahsetti. Konu masıııa Aysel Ek-

Pıof.Dr. Ekşi'clcn sonra söz 
alaıı Banu Zeytiııoğlıı, biı i ka
dıııı olarak Avnıpa'da eldi ettiği 
baş;mlara değindi. Kişinin ön
celikle kendini kendine ispatla
ması geıcktiğiııi vurgıılayaıı 
Zcytinoğlıı, kadınların Ür<"tim-

Kaıılıııını bi"ıyı-ık olclıığu seııı
pozyııın, dinleyicilerin sorulan 
ile sona erdi. 

· Duyurular · 

Satıcıdan ... 

• İkinci el, herşeyi yeni bakımdan geçmiş, 
1302 L Wolkswagen (850 Milyon) 

Nezih ORl ION (2448) 

• Üniversite Evlerinde Dubleks 
E tipi ev (E-~7). 
Nuray UZKESICI (25 21- 25 22) 

e Sahibinden 1985 Model ~ 16 BMW 
Ahmet Yüksd (1 1 (ı6-1695; gece 22G0220) 

• Macintosh Powerbook 165C dizüstü 
renkli bilgisayar. 8MB RAM, 80MB Harddisk, 
Global Vıllage intemal faxmodem, extemal 
CD süıücü, Style Writer S/B 1200 yazıa. 
$1300 

Melih Ancan (2521-2522) 

• Macintosh Powerbook 170 dizüstü S/B 
bilgisayar. 8MB RAM, 80MB Harddisk, inter
nal faxmodem, HP Deskwriter S/B yazıcı. 
$700 

Altmay Kışlalı (2531-2532) 

• Satılık Nikon FE fotoğraf makinesi, 50 
mm. ve 75-210 mm tele objektif ve flaş. 

Ilalil Günaıı (1790) 

NOT: Duyumlarınız ücretsiz yayınlanır. 
Anadolu Haber 

AKM Arka bina Kat:3 No: 304 
E-ııosta: haber@vm.baum.anadolu.edu.tr 

Eskişehir' de kentleşme ve toplumsal yapı 
Ba.ştarafi. 2.'de 
Eskişehir'in ııüfıısu yanın milyon 

civarındadır. Bu Eskişehir'in büyük 
biı· kent olduğu anlamına gelmek
te, lir. Ancak bir yerle ·im biriminin 
biiyiik bir kent olınas111111 tek ölçütü 
niiflls değildir. Planlı kentle me, ye
şil ,ılanlar, spor l<"sisleri, kültür site
leri ve uydu kent projeleri büyük 
bir kent olabilmenin göstergeleri
dir Bıı açıdan bakıldığmda, Eskişe
hir in nüfusuna orantılı kentsel hiz
ıııetlcrin yeteyince sağlaııdığıııı söy
leyemeyiz. Orneğin Eski c-hiı'de 
kent iıısaıılarıııın bo· zaınanlarıııda 
gezebileceği ve clinleııebileceği 
(Bmsa'daki Kiıltiır Park'ına ben
zer) büyük bir park yoktur. Bugün 
kent trafiğincleıı uzakta insanlar sa
bahlan ve haltasonlan yüıiıyı-ış ya
p:ıbilr·ceği, koşabikcc-ği ve bisiklete 
bi 1Cl ileceği bir alandan yoksıın
dm. Acaba ilgili belcdive(ler) Por
sıık ıı ·lırinin her iki yakasıııı Rcgü
latör'c kadar ıızatahikcek sckilde 
halk111 kullaııınıına açarak ·kentin 
im soı unıınu gideremezkı mi? 

Eski: clıir'lileıin övünç kaynakla
nııdan birisi de kentin iki tane üni
vcrsite,•e sahip olmasıdır. Eski e• 
lıir'lilcı bununla ııe kadar övünse az
dır. Kcııttc- bulunan iki iıııivcrsiıcııin 
Eskişdıir't· biı canlılık ve renklilik 
gc-tirdiği M,ıkıır. Fakat ünivnsitelcı 
ile kent aı asıııda yapılasıııa açısmdan 
t,ım im uyumsııılıık gôıe çarpmakta
clıı. 

Kentsel gôı Cıııümün im kadaı J)O
ııık olclıığıı bir yerele- üniversiıc-lerin 

modern bir yapılaşma içerisinde ol
ması bu ııyıımsuzlıığıı daha da artır
maktadır. Her ne kadar son yıllarda 
Eskiş<"hir'de konut kalitesinde bir ar
tış olsa da, bıı henüz kentin olumsuz 
görünümünü ortadan kaldırabilecek 
ölçüde değildir. 
Eskişehir'de üniversite ve kent ara

sındaki yapılaşma ııyıınısuzlıığıınıın 
bir göstergesi de üniversiteleri kent 
merkezine bağlayan yollarm çok kali
tesiz ol111as111cla yatmaktadır. Bıı açı
dan bakıldığında, Türkiye'de Cıniver
sitelcri kent merkezlerine_ bağlayan 
yolların hiçbirisi Anadolu Universiıc
si'ni kente bağlayan yollar kadar dö
kük, y1_kık ve çaınmlıı değildiı. Ana
dolu Univcrsitcsi ile kent lll<"rkc-ıi 
arasıııda bulunan harabe görüntü
sündeki alan adeta geri kalnıı · bir Af~ 
rika ülkesinin varoşlanm andırmak
tadır. Eski ehir'iıı üniversite ile kent 
arasmdaki bu kötü göriiniıınliı alan
dan bir an önce kurtıılması gerek
mektedir. 
Eskişehir sanayisiyle, ııüfıısu ve ye

tişnıi insangücü yapısı itihaııyla 
spoı da da istenilen noktada değildir. 
Oysa Eskişehir gibi gelışnıi · bir ken
tin futbolda, basketbolda, volevbold,t 
ve diğeı spor bran laı ında Bıırsa, Ga
ziantt'p, Kayseri ve Konya önıcğiııclc 
oldıığu gibi Türkive'ck biı inci ligde 
mücadele edebilen takıııılaı ı olması 
geıekircli . 

Eskisehir 'cle sponın gcli~<·hilııwsi 
için aslında lıcı şey vaı. Ancak bıı ko
nııcla iıniwrsiteleıiıı katkısı dı 111da, 
öıellikle futbolda, basketbolda w vo-

leybolda Eskişehir'cleki kunılıışların 
yeteri kadar destek verebildiklerin 
söyleyemeyiz. Eski ehir'in spordaki 
genel dıınınıuna bakıldığında, spor
tif faaliyetlerin kentin potansiyeliı!in 
altında olchığımu söyleyebiliriz. Or
neğiıı, Eski ehirspor ikinci futbol li
ginde mücadele etmesine kar ·ııı ta
raftar potansiyeli belki Türkiye'de ilk 
beşe girebilecek kadar büyüktür. 

Sonuç itibariyle, Eskişehir biı· kent 
olarak gerçek bir "Büyükşchiı" niteli
ğine kavuştıınılıııası gerekıııektcclir. 
Bıınıın için kentin önde gelen kunı
lıışları (bclecliyclcr, üniversiteler ve 
s~ııayi _kı_ınılıı~lan) ~arşılıklı işbirliği-
111 gclı tınnclı, yeııı projeler ortaya 
koymalı ve Eski clıir'i hakcttiiri kent
sel gôrünüme ka\1t ıurıııalıd;~ .. Ken
tin y<"ni i · ıııerkcılerine kanıştıınıl
ıııası, kent içi trafiğin rahatlatılıııası, 
uyclıı kent projclcriniıı lıazırlancln ıl
ıııası ve kc-n t llH'rkczine altcrnatf 
yeni alış-veri ve ticaret meı kcz
lcri11in olıışttınılınası için ıüııı bıı 
kıınılıışlaı 111 işbu liğiııin sağlan
masının ya111sıra lıalkııı da demok
ratik katılımıııın sağlanması da 
gerckiı. Bunun için ilk önce Es
ki ·t'lıir halkmııı kent ilc ilgili görüs
leriniıı ve öııcrikrini11 he lirlcnıııcsi 
için ilgili lwlecliyckriıı kamuoyu 
,uaşıınnalaı ı yapıııması gerekir. 

"Kalabak sıı)1ı" içilcliğincle lwlki Es
kişchir'li olııııııyor ama Fskişc-hir'in 
bir "kent" olabilnıcsi için aıılasılaıı 
daha çok kalahak Stı) il tükc·tınesi 
gc·ı ekecek. 
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Futbolda Sürpriz: 
Sonu~ 
Anadolu Üııiversitesi Futbol 
Takımı rakibi Demir Spor'a 
kindi evinde 4-1 mağlup oldu. 
Eskişehir Atatıirk 

Stadyı.ımu 'nda oynan 
maçaAııadolu Üniversitesi: 
Kııgül, Giirbüz, Erhan, Önıer, 
Re it, Batuhan, Sinan, 
M.Polat, Utku, Soner ve 
Cihangir ilk on biriyle çıktı. 
Sen geçen mücadelede 
Anadolu Üııiversitesi'nden 
cihangir 13. dakikada kırmızı 
kartla oyun dışında kaldı. 
Anadolu Üniversitesi bıı venil-
give rağnıeıı play-off ligindeki 
iddiasını sürcli"ı_ri'ıyoı. 11 

Hentbol de 
Bayanlar 
Doludizgin 
,\ııadolıı ÜnivcTsitesi Bayaıı 
I Ientbol Takımı .\ııkara 
dcplasıııaıııııda ı\ııkara 

TMO'yu 31--19Mağlı ıp ettı. 
Bayan lıentbolcüleriıııiz im 
sonuçla '.1. sıradaki yerini 
konıdu. 

Anaclolıı Üniversitesi Erkek 
Ilentbol Takımı ise, evinde 
Kılıçoğlıı Toprak Spor'a 29--26-
mağlup olmaktan lüırtula-
maclı. 

Voleybolcular 
Galip 
Anadolu Üniversitesi Bayan 
Voleybol Takımı İzmir deplas
ıııamnda İzmir DSİ'yi 3-0 
yenerek önemli bir engeli de 
aşmayı başardı.--

ı\ııadolu Üniversitesi Erkek 
Veleybol Takımı da gittiği 
Balikesir deplasmaıııında, 
BESKİ'yi oldukça heyecanlı 
geçen bir mücadele somıcun-
da 3--2 mağlup etıııeyi başardı. 

Potada Farklı 
Galibiyet 
Anadolu Üniversitesi erkek 
basketbol takımı deplasmanda 
Karabükspor'u 110-50 gibi 
açık bir farkla mağlup etmeyi 
ba ardı. Bu sonuçla basket 
takımı liderliğini sürdürdü. 

Atle tlerimiz: ipi 
göğüsledi 

Sakarya'da 1 Mart '98 tari
hinde clıiıenleneıı Üniversitcl-
CT arasa Kıos müsabaka-
laranncla Aııa. O. bayan takı-
ııııııclaıı Damla Yenigelen 
·ı üı kıyc 3.'sıi olmken, Cükiıı 
Binici rn., MC'iike Bmnı 
Anmaıı 15., İlknm Kutlu Kan 
20., n· _llaııcc· Kökn 22.'liği 
dclcetttı. 

,\vııı ıııi'ısahakalaıda ı\ııa. Ü. 
Krc;s F.rkck Takııııı dncccyc 
giı ıııccli. Fl'nli müsab~kalan la 
Oıaıı Ç\·lik '.1ti., Bıır,lk (kal 7D, 
Şcylıo Oıclcmiı 8:i., Barış ı\kta~ 
1 OG. w ,\lııııct ı\kyih ck 129. 
sınlad yer aldı. .. 
Takım olarak ı\na. U. ,ıs 

puanla Tıiıkive] .si olııı kcıı, 80 
pııaııla lJlııclağ Üniversitesi 2.i, 
,\dııan Mcmlcn·s ise 106 pııaıı-
la pııaııla ıicimcıi olclıı. 

Futbolun 
Spor , 

sözcüleri Eskisehir' de 
- ' TUFAD( Türkiye Futbol Antrenörleri Derneği) Eskişehir şubesµıin düzenlediği p~elde Mustafa 

Denizli, Rasim Kara, Rıdvan Dilmen, Prof. Dr. Fethi Heper ve Ismail Dilber Türkiye 'de futbolun 
dününü, bugününü ve yarını tartıştılar. 

K İlkay COŞKUN 

T ÜFAD Eski ehir şubesi tara
fmdan "Futbolun dünü, bugü
nü ve yarını" konulu bir panel 
düzenlendi. Panele Mustafa 
Denizli, Rasim Kara, Ana.Ü. 
BESYO Müdürü ve Türkiye Fut
bol Federasyoıııı Yönetim Ku

İkinci olarak söz alan Bursas
por Teknik Direktörü Rasim 
Kara, futbolun son 9-10 senesi
ne değineceğini ve istatistiklere 
önem verdiğini belirtti. Futbo-
lıın daha iyiye gidebilmesi için 
çöziımüıı kıılüp yapılarının ku-
rııınlaşnıasında, şirketleşmesin-
de yattığma değiııcıı Kara, yö-

neticiliğin hobi değil profesyo
nel olarak yapılması gerektiği
ni belirtti. 
Kısa bir konu ına yapan Tek

nik Menecer Rıdvan Dilmen, 
dünya futbolunun bir gerileme 
sürecine girdiğini belirterek 
yıldız fütbolcunıın yetişmediği
ni vurgııladı. Federasyon 'daki 

ru lı ı üyesi Pro r. r-,......,r-.ı.-.rın---.ııını~-lliiilrrılill'I....-:~=--~ 
Dı _ _. FC'tlıi I kpeı, 
TlJFAD Geııcl 
Baskanı vt· İsımı-
il Dillıcr, spor ya
zarı Rıdvaıı Dil
men konuşmacı 
olarak katıldı 

istikrarsızlığın futbola da kaos 
getirdiğini söyleyen Dilmen, fe
derasyon üyelerinden diızenli, 
istikrarlı bir yönetim talep et-
tiklerini belirtti. 

Son konuşmacı olarak pane
le katılan Milli Takımlar Tek
nik Direktörü Mustafa Denizli 
fııtbolıııı odak ııoktasmın son 

iki maçta alınan 
farklı yenilgiler 
oldıığıııııı söyle
di. Tiiı·kiye'nin 
her alanda zor 
bir döııenı yaşa-
dığı ııa değinen 
Mustafa Denizli, 
fııtbolıııı bun
dan a\Tı t11tula-
ıııayacağ1111 he-
Iiı tti. 
Tiirkiye'niıı 

hedefinin kiiçiıl
ti"ıldiığüııü, kısır 
döngülere önem 
verildiğini bizzat 
vıırgulayaıı De
nizli Türkiye' de 
futbolun beş 
seneden bıı 
yana lig anı-

Paııcldcilk sö
zü Prof.Dr.Fct lıi 
Heper aldı. Ken
di döııenıiııclc, 
futbokıılanıı ba
sanlı olmasını 
iunatör olmaları-
na ve amatör aııt-
renörlcrC' bağla
yaıı Ileper, başa
rıyı getiren diğer 
unsurlann eği
tim düzeyi ve ta-
raftar--fııtbolcıı-
idareci teknik 
kadro arasıııdaki 
uyı.1111 olduğııııa 
değindi. Futbolun uzmanları Eskişehir'de biraraya. geldi (Fotoğraf: G. Ercan Öztürk) 

piyonluğuna en
deksli oldıığııııu 

söyledi 

BESYO, Spor Şenlikleri'nde yok! 
1998 yılı Anadolu Üniversite

si Spor Şenlikleri kııra çekimi 
toplantısında BESYO'nun tur
nuvalara katılmaması karan ve
rildi. BESYO sadece siıper ku
pada turnuvanm galipleri ile 
oynayabi lecek. 

Sosyal Bilimler Enstitüsii'nde 
düzen\_enen toplantıya Ana
dolu Universitesi Rektör Yar
dımcısı Prof. Dr. Nezih Varcan, 
BESYO Müdürü Prof. Dr. Fet
hi Heper, Genci Kaptan Yrd. 
Doç. Dr. Muzaffer Oğütveren 

VBESYO'nunbu yılki Spor Şenlikleri'ne 

:.;c:ka:··· .. ·. ~!a .. ~ ~_.ra,,_ gığıu•: · ..•. ,. ·~ da~:~!' ki(?5ulı••'·•· ~~~~dı· .. 
g~rc.& ogrfflc er· arasın , tep y e .N11.iı.ıaı1; · • 

ve fakülte spor temsilcilerinin 
katıldı. 

Anadolu Üniversitesi 1998 yı.-
lı Spor Şenlikleri kura çekim
leri için yapılan ilk toplantıda 
BESYO'mın turnuvalara katıl
maması kararının alınmasının 
ardından, bu karara BESYO 
adına itiraz eden Heper, BES.. 

YO'nıın diğer fakülteler gibi 
turınıvalara katılına hakkının 
olduğıımı kaydetti. 
Toplantıda söz alan fakülte 

temsilcileri BESYO'nıın şenlik
lere katılınasınm güçler denge-
sizliği yaratacağı ve nıiisabaka-
Iarın renksiz geçeceğini iddia 
ettiler. Ayı·ıca BESYO'nun şen-

liklerde olmasının diğer fakül
te öğrencileri üzerinde moti
vasyon eksikliği yaratacağı da 
kaydelin diğer bir görüş oldu. 
Bıınun üzerine tekrar söz 

alan yiiksekokıı l ıııiıçliırii Fethi 
Heper, Anadolu Universite-
si'ııiıı 40. yıl etkinleri içinde ol-
duğıı bu yı.l da BESYO'mın dı
şarıda bırakılmasının yalnış 
o l acağını, BESYO öğrenci l eri
nin bu turmıvalara katıl-
ınaınasınııı adaletsiz olacağını 
kaydetti. 

Amatör ruhlu bir profesyonel: Orhan Atmaca 
Galip E. Öz:ıiiık 

Futbola Eskişehir Şekcrspor
ıl.ı h;ı~la\',ıtı Orhan Atmaca 

Bcykozs
por'da oyırn-
ılığı yıllarda 
C,cnç Milli 
ıakıınııı da 
forıııasını 
giyeli. Atma
ca l•.skisclıiı 

De111iıs-
por'cla fut-
lıolu bıraktı. 
Daha sonra 
.ıııtıenöıliık 
ı· .ı p ııı aya 
lıa\!t1)"<lll At

ı ı ı,tl ,t, ıu, ıılclıı ı\ııa.U kulübü 
fut hol takım1111 çalı · tınyoı. 
Orlı~n ı\tınac a'yla futbol ve 

Aıı,l. U. Futbol takımı üıcriııc 
söyle tik. 

AH.: Futbol takımı bugün ne 
durumda? 
O.A.: Üniversiteye geldiğim ilk 
yıl takını ampiyoıı olmuştu. 
Ancak takımın o dönemde bazı 
eksiklikleri vardı, yükselme gnı-
bıı maçlarında başaı ılı olama
dık. Bıı pi fızik-koııdisyoıı ve 
kııwct açısıııclaıı istediğimiz se
\'İyecle bir takım var. Bıı takııııla 
saıııyorıım, play-ofI gnıbııııdaıı 
üçiıııc[ı lige çıkacağı,. 
AH.: Uçüncü lige çıkma aşam_!i
lannı anlatır mısınız? Ana. U. 
bu turnuvalara hazır mı? 
O.A.: Play-off ligine ) ükscklik. 
Bıı ligde ılk ü\c girnsek isaıı 
ayında yapılacak olan viıkselıııc 
grııbu maçlarına katılacağız. 
Tumıı\'aya katılacak takımlar 
Maıt ayı sonııııda belli olacak. 
Fcclcıasyoıı değeıkııdırnıe ya
parak takıml;m bölgekı iııc ayı-
nyoı. Ben bıı pi idealinıdcki ta-

kıını oluştıırdıığııımı sanıyo-
nıın. ıı anki takınıımızm fizik 
kapasitesi ve güçleri yeterli. Bıı 
yı.l takımımızm yükselme gnı-
bııııda başarılı olacağını samyo-
nını. 

AH.: Türkiye'deki amatör fut
bolun durumunu nasıl görüyor
sunuz? 
O.A.: ı\ıııatör Futbol deyiııce 
,lkla altyapı gdi)Or. Altyapı ko
mısıı futbolda çok önemli. 
Amatör fiıtbol 'JYıı kiyc'clt· bu
gün gclişıııiyoı:: Bıııııııı çe itli 
ncclcııkri \',u. Oııcelikle fütbol-
cıılanıı aile )~lpılılan Önemli. 
AH.: Ne açıdan önemli? 
O.A.: İyi bir spoırn olabilmek 
ic,in öıdlikk kü\iik yaşlanla iyi 
beslenmek gerckiı. ·Futbol O)-
ııayan gençlerin aile yapılanna 
baktığı111zda birçoğıınıın eko
nomik sıkıııtıla.n vaı. Bu neden
le iyi beslenmesi söı konusu ola-

maz. Amatör futbolda tesis so-
nıııu da var. Özellikle kiıçük yaş 
grubu fııtbolcuların çim saha
larda çalışmaları gerek. Fııtbol
cıı gençler beton gibi sahalarda 
çalışmak zorunda ve sonuçta o 
spornınıııı adaleleri \·abıık )1]> 
raıııyor ve futbol yaşamı crkn ı 
soııa eriyor. 
AH.: Bilinçli bir çalışmanın fut-
bolcunun sağlığı üzerinde doğ
rudan etkili mi? 
O.A.: Tabi. .. A,1 ııpa'lı f'ııtbokı ı 
niye 35-10 ya ıııa kadar spoı 
r,ıpıyoı? Tiırk fuıholcıısııııda lı11 
yas smın 29-30 ci,·,u ı bıı ela 
lıilinçsiı iclıııanlaı w yctersiı 
lıeslcıııııcdcıı dolayı kaynak-
1,uııyoı. Mesela küçük )~~!arda 
spoı cuyı.ı idmaıılanla ıoıfar
s,11111, o spoınııııııı k,ıllıi çahıık 
büyüı. Bu da soıııı\ıa o spor
c ıııııııı fııt bolıı cı keıı im ak
ınasıııa neden olııı. 
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Her kaset hayata 
a~ılan bir pencere 

Görsel İşitsel Bölüm Sorumlusu Mustafa Devrim 

ÔzgürNEMUILU 

Görsel-İşitsel Bölüm gönüllü 
okuyııcıılıık komısuncla iıni

vcrsite öğrencilerinin desteğini 
bekliyor. _ 
Anaclohı Universitesi Kütüp

hane ve Dokümantasyon Mer
kezi bünyesinde . çalışmalarım 
sürdüren Görsel-Işitsel Bölüm, 
1994'clen bu yana öğrencilere 
video, slight gösterimi ve müzik 
alanında hizmet veriyor. Bölüm 
sonınılıısu Mustafa Devrim, Bö-

lüımiıı en büyı-ık özelliğinin 
görme engellilerin eğitimi ko
mısunda gönüllü okuyuculuk 
sistemi olduğunu belirtti. Dev
rim, gönüllü okuyııcıılann ders 
kitaplarının yamsıra felsefi ve 
edebi eserleri de okuma yoluyla 
banda kaydettiklerini, halen 
Anadolıı Universitesi bünyesin
de on görme eugelli öğrenci ol
duğunıı ve her bir öğrencinin 
bölüm tarafından srnmlan hiz
metlerden yararlanabildiğini di
le getirdi. Devrim, çalışmaların 

istenilen düzeyde olmamasını 
gönüllü okuyııculıık sisteminin 
bir çatı altında toplanamaması
na, kayıt odalannın yetersiz olu
şuna ve istenik11 kayıt cihazlan
nm bölüme sağlaııaıııayı ma 
bağladı. . 

Son olarak görme engelliler 
için kurulan bilgisayaı· sis
teminin geliştirilmesi gerek
tiği11i söyleyen Devrim, üniver
site öğrencilerini gönüllü 
okuyuculuk koıııısımcla destek
lediklerini vurguladı. 

Türkiye' de varoş kültürü egemen 
Arsen Gürzap: "Bütün kanalların birinci amacı reyting. 

Reytingleri hiç bilimsel bulmuyorum. Bütün Türkiye varoş 
kültürüne esir edilmiş durumda. Türkiye'nin kültürel 

gelişimini çöküntüye uğratan birkaç tane 
televizyon ve holding patronu var. 

Öge DEMİRKAN 

A rsen Cürzap ile dünden bu
r:ı.güne Türkiye' ek yaşanan 
kültür erozyomınıı koııııştıık. 

O Önceden uzun metra.J1ı dizi
lerde sizi görüyorduk. Dünden 
bugüne dizileri karşılaşkııabilir 
misiniz? 

Mütl~iş bir erozyon var cliy('bi
liriııı. Onccden yerli dizi yapıl
clığ111da ı,;ok mııtlıı olııyordııııı. 
Aıııa artık giderek öyle bir şal->
loııa oturtmaya başladılar ki; bu 
keneli insanına birşeylcr vermek 
yeı ·i11e, onlara çok b,Lsit ve kolay 
mesajlar vermeye dönüştü. Do
layısıyla bu anlayış da erozyona 
katkıda bulıınnıaya başladı. Bu 
ııedenle ben de kendi istediğim 
gibi bir dizi olnıadığmdaıı pren
sip olaı·ak oyııanıaıııa karan al
dıııı. 

O Dizilerde yaşanan bu erozyo
mın sebebleri nelerdir? 

Bütün kanallarm birinci ama
cı reyting. reytingleri hiç bilim
sel bulmadığını için ben şöyle 
diyonıın: "Bütün Türkiye varo 
kültürüne esir edilmi dunun
da". Türkiye'nin bütün kültürel 
gt'lişiıııiııi çöküntüye uğratan 
birkaç tane televizyon patronuy
la biı kaç tane ele holding patı(_}
ı ııı. Sistem öyle bir çember olıı ·
tıınmı ki, belirli bir şablonun 
dışına çıktıııız 1111, kabul edilme 
~ansınıı yok. Ben bumııı başka 
faktöılerckn kayııaklandığıııa 
iııanıyonım. Şarkıcılı, türkücü
liı programların tamamen reyt
ing kaygısıyla yapıldığı gön-ışüıı
cleyiııı. Zaten patronların da 
başka bir kaygısı yok. Başka 
amaçları olduğunu kesinlikle 
hissetmiyonım. 

O Bu kadar yıl içinde hiç bir ge
lişme olmadı mı? 

Gcçer!_lcrde bir dizi seyı-cttim. 
Erdal Ozyağcılar'ııı oynadığı 

"Delikanlı". Onu seyrettiğim za
man bayağı hoş göıiintüler izle
dim. I ·ık iyiydi, özenli bir çalış
maydı. Çekim açısından ela çok 
güzel gôıi'ıntülcr gördüm. Deli
k,uılı 'nın sencryosu da fona cle
ğilcli. IIiı; reyting almadığı için 
ele geç saatlerde oynatıyorlar. 
Fakat söyle biı şey clııydııııı, Ka
nal D'nin diziyi kalclımıası onla
rın prestijini sarsacağından inat
la kendisi fi11ansc edip kalclırıııı
yonnıış. 

O Herşeyi reyting kaygısı mı 
belirleyecek? 

Kanallardan bir tanesinin 
düzgün bir meseleye soyııımıası 
gerekiyor. Buıııı bir süre göğüs
lerse ondan sonra diğer kanal
lar da ister istemez seviyesi daha 
yı-ıksek rekabet alanıııın içerisi
ne çekilecektir. Sizin söyledikle
riniz benim ıımudıımıı sürekli 
kaybettiren şeyler. Beniın iki ta
ne çocuğum var. Onlara bıraka
cağıın Türkiye'nin külkür orta
ııııııın böyle olması beni çok 
ınııtsıız ediyor. Gelecek neslin 
içine gireceği kültürel dıınıın 
bence içler acısı. Bu yüzden bü
tün ıımııclum bir tanesinin çı
kıp kahramanlık göstermesi. 
Buıııı diliyorum. 

O Birisin kahramanlık göster
m<:.si yetecek mi? 

Oylc inamyo111ııı. Çünkü re
kabet bu sefer farklı alanlarada 
olacak. Aıtık arkıcılanıı fıııya
lannnı bittiğini söylüyorlar. Bir 
ümit. Inşallah! 

O Halk bunu istiyor biz veriyo
ruz. Bu mantığı nasıl değerlen
diriyorsunuz? 

Bu mantık "yııınurta mı tavıık
tan, tavuk mıı yıımıırtadan çı
kar?" sözüne benziyoı. Buna 
inannııyonım. Şu anda gösteri
len pıogramlar iıısanlaıi kolay
lığa, seviyesizliğe götüıiıyoı. İn
sanlar da çok kolay adapte olup 

rahat ettiler. Rahat ettiler diyo
nını çünkü en küçük bir beyin 
çalıştırma, çaba gösterme gere
ği bu anlayış sayesinde ortadan 
kalktı. Koltııklanna gömülüp 
abıık sııbuk dünyalara götürü
yorlar insanları. Izlcyirikr bıııııı 
istecliklcl'i için kabııllrnnıiyor
laı. Sımıılaıı televizyon prog
ramlanııa rnıı oluyorlar. 

O İnsanlar sizce yabanalaştınlı-
yor mu?, . 

Bıı çok önemli bir politika. iz
leyicilerin bu hale gelmesi tele
vizyon kanallanndaki insanları 
ve kanal sahiplerini ne derece 
bağlar l.Jilıniyonını. Fakat buım 
başka türlü yaptılar, başka seyir
ci kitlesi hazırladılar. Ncde11? 
Eğer son yirmi yıllık eğitim siste
mine bakarsanız, reaksiyon ver
meyen, fikir üretmeyen insan_la
rı yetiştirmek amaç edinmiş. hı
sanlar da şimdi sunulana razı 
olııyorlaı·. Gençlerin sevdiği şar
kıların televizyonlarda yayınlan
masına bakın. Hiç bir fikir be
yan etmeden, ucuza, kolaya razı 
oluyorlar.. Bıınıın çok önemli 
bir sebebi de eğelim bence. 

O Sanatla ~ insanlara ne 
gibi sorumluluklar düşüyor? 

Tiyatı·o sanatçısı tek başıııa 
birşey yapamaz. Bıırada en 
önemli görev büyük kıırııluşlara 
düşüyor. Sadece Devlct Tiyatro
su' na, Şehiı Tiyatrosıı'na ela de
ğil. Her kunıluş bir spor dalını 
destekliyor. Onu desteklediği 
gibi bir kültür sorıınımıı ela fi
nanse else, bir tiyatro bina ı 
yapsa ve orada bir tiyau·o gnıbu, 
sanatı yaygınlaştırarak insanla
rııı çalı masına imkan sağlasa 
biı çok sorunu aşmı olıınız. 
Büyük kımılıışlanıı basket, fut
bol, kürek takımı olcluğıı gibi 
bir tiyatro takımı da olur a, o za
man saı1at son derece kolay yay
gmlaşır. Daha geni· izleyici kit
lelerine ulaşır. Saı1atçı da üzeıi-

Devlet Tiyatroları Sanatçısı Arsen Gürzap: "Kuvay-i Milliye 'nin 
çeşitli kentlerde oynanmasından büyük mutluluk duyuyorum" .. 

ııe düşen görevi daha iyi bir şe
kilde yerine getirir. 
O Reklam seslendirmesi de 
yapıyorsunuz, bunun hakkında 
bize bilgi verir misiniz? Reklam 
seçerken kıstaslarınız nelerdir? 
Reklamın geliri diğer işlere 

oranla daha fazla. 
Seslendirnıediğinı bir takım 
üıimler, markalar vaı. Birlikte 
çalıştığım insaıılar zaten bunları 
bilirler ve beni çağırmazlar. 
Fakat reklam seslendirmeyi 
sorgulamayı anlaınıyorıını. 
Daha bir çok şey varken niye 
reklam sorgulanıyor? 

O Kııvay-i Milliye'yi oynamak 
için &kişehir'desiniz. Neler his
sediyorsunuz? 

Kııvay-i Milliye'ııin çc·itli 
kentknlc oyııaıınıasmdan bü
yük ınutlııluk duyııyo111m. Çün
kü diınyanın en mükeıııııwl şiir
lerinden birini yonıııılııyonız. 
Bu yi'ııden Eski ehir'e geldiği
miz için çok nıutlııyıım. 1988 }1-

lmcla da bııraya gelıniştim. Bıı 
kampus beni büyülemişti. Şimdi 
bakıyorum da 10 }~I içinde bü
yı-ık !{eli meler olımı . Bıııılan 
gönlüm ve onur dııydıını. ah
ne olağanüstü güzel olmuş. 
1988'de büyı-ık bir ilgi olnnı. tıı. 
Çehov'ıın "Vi ne Balıçesi"ni oy-

nanııştık. imdi ondan daha faz
la ilgi olnıasmı bekliyonız. 
O Anadolu halkının kwtuluşu
nu anlatan bir destan Kııvay-i 
Milliye. Bu eser ise vatan haini 
kabul edilen Nazım Hikmet'e 
ait. Sizce bu bir tezat değil mi? 

Kııvay-i Milliye Destanı'yla il
gi)i ç:ok ilgiııç bir mektup geçti 
elıınıze. Nazını llikmet'iıı J\ta
tiırk'e yazdığı ve maalesef Ata
ti'ırk'üıı cli11c ulaşmamış bir 
mektup. Orada çok güzel açıklı
yor Nazım Hikmet im clıınımıı. 
Eğer Nazım ulusıııııı ve ulusu
nun i11sanları111 böylesine sev
meseydi KııYay-i Milliye Destaııı 
onaya çıkmazdı. Bu biıyı-ık bir 
çeliş_ki. O aclaınııı, bıı clestam ya
za!1 _ıı~saııın, clünya11111 en büyük 
ammıı bence \'atana ihaııet se

bebiyle hapis yatma,ı di111yada 
ya ·aııan en önemli ·dişkilcrclen 
biridir. Böyle çelişkilcı var ama. 

O Devlet Tiyatrosu'nun Kııvay-i 
Milliye Destını'm oynaması çe
lişki değil mi? 

Devlet Nazım Hikıııet'i yasak 
olmaktan çıkarmaya ha ·!adı. 
Böyle olmasa Devlet fiyatı·osu 
bu e~e.ri bu _ka~lar. rahat oy
ııayabılır mıydı, bılmıyonım. 


